
Protokół Nr 9/11 
z  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego,  

które odbyło się w dniu  27 czerwca 2011r.  
w Urzędzie Marszałkowskim w Kielcach  

(w czasie przerwy w obradach sesji Sejmiku). 
 

Obrady Komisji  prowadził pan Lucjan Pietrzczyk - Przewodniczący Komisji. 
 
W posiedzeniu uczestniczyło 7 członków Komisji (lista obecności stanowi załącznik nr 1). 
Ponadto w spotkaniu udział wzięli: 
- Jacek Kowalczyk – dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki.  
- Małgorzata Kowalińska – z-ca dyrektora Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu 
i Turystyki UM. 
Listy obecności stanowią załączniki nr 1, 2  do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji  przedstawił poniższy porządek obrad: 
1. Zaopiniowanie  projektów uchwał Sejmiku w sprawie : 
-  utworzenia Policealnej Szkoły dla dorosłych w Skarżysku-Kamiennej. 
- utworzenia publicznego zespołu szkół pn. „Zespół Policealnych Szkół Medycznych 
w Morawicy.” 
Porządek obrad został przyjęty przez Komisję jednogłośnie. 
 
Ad. 1. 
Członkowie Komisji otrzymali projekty uchwał  w sprawie: 
- utworzenia Policealnej Szkoły dla dorosłych w Skarżysku-Kamiennej. 
- utworzenia publicznego zespołu szkół pn. „Zespół Policealnych Szkół Medycznych 
w Morawicy”, które stanowią załączniki do akt sesji Sejmiku. 
  
Przewodniczący Komisji udzielił głosu panu dyrektorowi Jackowi Kowalczykowi, który  
przedstawił kolejno  treść ww. projektów uchwał oraz uzasadnił potrzebę ich  podjęcia przez 
Sejmik, wynikającą z rosnącego zainteresowania osób dorosłych kształceniem na kierunkach 
prowadzonych przez szkoły i brakiem możliwości prowadzenia nauczania w formie zaocznej 
w obecnie funkcjonujących strukturach. Wniósł o pozytywne zaopiniowanie projektów 
uchwał przez Komisję.  
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia 
Policealnej Szkoły dla dorosłych w Skarżysku-Kamiennej. Opinia Nr 10/11 w tej sprawie 
stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie utworzenia 
publicznego zespołu szkół pn. „Zespół Policealnych Szkół Medycznych w Morawicy.” 
Opinia  Nr 11/11 stanowi załączniki nr  4 do protokołu. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 

        Przewodniczący Komisji 
 
 
             Lucjan Pietrzczyk 

Protokół sporządziła: 
Barbara Chrzęszczyk 




